
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 480 

 

На 15 февруари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на нов избор за кмет на кметство 

Батошево, община Севлиево, област Габрово. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

2. Проект на решение относно регистрация на Сдружение 

ПАМЕТ за участие с наблюдатели в новите и частични избори на 

10 март 2024 г. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, Севинч 

   Солакова, Силвия Стойчева, Георги Баханов,  

   Любомир Георгиев, Камелия Нейкова 

4. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК 

  Докладват: Цветанка Георгиева, Георги Баханов и 

   Ерхан Чаушев 

5. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Две могили.  

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Емил Войнов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Ерхан Чаушев, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 
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ОТСЪСТВАТ: Димитър Димитров, Цветозар Томов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова и Йорданка Ганчева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Осем членове сме в залата – имаме необходимия кворум за 

провеждане на заседание. 

Поради отпуск отсъстват колегите Димитров, Томов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова и Ганчева. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на нов избор за кмет на кметство 

Батошево, община Севлиево, област Габрово с докладчик госпожа 

Георгиева. 

2. Проект на решение относно регистрация на Сдружение 

ПАМЕТ за участие с наблюдатели в новите и частичните избори на 

10 март с докладчик господин Георгиев. 

3. Доклади по административни преписки с докладчици: 

госпожа Матева, господин Войнов, госпожа Солакова, госпожа 

Стойчева, господин Баханов, господин Георгиев и аз. 

4. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчици госпожа Георгиева, господин Баханов и господин 

Чаушев. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Госпожо Георгиева заповядайте в точка едно: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА НОВ 

ИЗБОРЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО БАТОШЕВО, ОБЩИНА 

СЕВЛИЕВО. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в моя папка има проект 

на решение относно предложение до президента на Република 

България за насрочване на нов избор за кмет на кметство Батошево, 

община Севлиево, област Габрово. 

В Централната избирателна комисия с вх. № МИ-15-

167/13.02.2024 г. е постъпила преписката от ОИК – Севлиево. 

Приложени са: Решение № 217-МИ/12.02.2024 г. на ОИК – 

Севлиево, с което уведомява ЦИК да направи предложение до 

президента за насрочване на нов избор за кмет на кметство 

Батошево, община Севлиево, област Габрово, и копие от Решение № 

1507/08.02.2024 г. по адм. дело № 12297/2023 г. на Върховен 

административен съд, влязло в законна сила на 8 февруари 2024 г. 

С решението по адм. дело № 12297/2023 г. на Върховен 

административен съд изборът на кмет на кметство Батошево, 

община Севлиево, е обявен за недействителен, поради което 

съгласно чл. 465, т. 5 от Изборния кодекс е налице основание за 

произвеждане на нов избор за кмет на кметството. 

От извършената служебна проверка от електронната страница 

на ГД ГРАО при МРРБ е видно, че е налице условието за 

произвеждане на избор за кмет на кметство Батошево, община 

Севлиево, съгласно чл. 14 ЗАТУРБ във връзка с § 67, ал. 1 от 

Преходните и заключителни разпоредби към ЗИД на Изборния 

кодекс. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да 
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„РЕШИ: 

Предлага на президента на Република България да насрочи 

нов избор за кмет на кметство Батошево, община Севлиево, област 

Габрово“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2983-МИ/15.02.2024 г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, предлагам да бъде 

изпратено писмо до президента на Република България с 

документите, с които предлагаме да бъде насрочен новият избор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

СДРУЖЕНИЕ „ПАМЕТ“ ЗА УЧАСТИЕ С НАБЛЮДАТЕЛИ В 

НОВИТЕ И ЧАСТИЧНИТЕ ИЗБОРИ НА 10 МАРТ 2024 Г. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Колеги, предлагам 

проект на решение с проектен номер 3822 относно регистрация на 

Сдружение ПАМЕТ за участие с наблюдатели в новите и частичните 

избори. 

Постъпило е заявление с вх. № 1 от 13 февруари 2024 г. от 

Сдружение „ПАМЕТ“, представлявано от Дончо Минчев Пачиков, 
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за регистрация за участие с наблюдатели в новите и частични избори 

на 10 март 2024 г. 

Към заявлението са приложени: списък с имената и единните 

граждански номера на изрично упълномощените от сдружението 

лица, които да бъдат регистрирани като наблюдатели; декларации по 

образец (Приложение № 62-МИ-НЧ от изборните книжа) – 2 броя, и 

съответните разпечатки от Агенцията по вписванията – Търговски 

регистър, 

 и регистър на юридическите лица с нестопанска цел, е видно, 

че сдружението е определено за извършване на дейност в 

обществена полза. 

Централната избирателна комисия приема, че е спазено 

изискването на т. 3.1. от Раздел І на Решение № 2323-МИ от 

8 септември 2023 г.  

От извършената проверка на лицата, предложени да бъдат 

регистрирани като наблюдатели, се установява, че към датата на 

регистрацията всички лица отговарят на изискванията на Изборния 

кодекс. 

Предлагам Централната избирателна комисия на съответните 

основания от Изборния кодекс и според споменатото решение от 8 

септември 2023 г. да реши, че регистрира Сдружение ПАМЕТ за 

участие с наблюдатели в новите и частичните избори на 10 март 

2024 г. като българска неправителствена организация и регистрира 

като наблюдатели двама упълномощени представители както следва. 

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър и да им се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 
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Решението е с № 2984-МИ/15.02.2024 г. 

 

Преминаваме към точка трета: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

от Административен съд – Монтана, с което ни е изпратено 

Определение № 214 от 13 февруари 2024 г. на съда, с което 

определение се изисква от ЦИК да представи на съда до 10,00 ч. 

днес, 15 февруари 2024 г., видеозаписи от четири секционни 

избирателни комисии с посочени номера. 

При нас преписката е пристигнала на 13 февруари в 14,14 ч. и 

е заведена с вх. № МИ-08-12, но е предоставена на председателя за 

резолюция едва на 14 февруари. Очевидно, отново продължава 

практиката да не се четат документите и на спешните да им се 

обръща внимание от администрацията на ЦИК. 

По тази причина вчера след работна група, когато намерих 

преписката в стаята си, организирахме изпращането на писмо до 

Административен съд – Монтана, с линкове, на които могат да се 

запознаят с видеозаписите от четирите секции, и писмо до 

„Информационно обслужване“ АД с искане да ни бъдат 

предоставени на технически носител видеозаписите от тези четири 

секции.  

В писмото до Административен съд – Монтана, обясняваме 

на съда, че флашпаметите могат да бъдат предоставени до 

16 февруари. Междувременно, с приемо-предавателен протокол с вх. 

№ МИ-00-19/15.02.2024 г. в 10,12 ч. са предоставени един брой 

технически носител, съдържащ видеозаписите на четирите секции от 

„Информационно обслужване“ АД, така че сега ви предлагам да 

гласуваме одобрение на изпратените писма до Административен съд 

– Монтана, с което ги уведомяваме за обстоятелството, че 

флашпамет може да бъде изпратена до 16 февруари и ги 

информираме, че им изпращаме линк към видеозаписите на всяка 
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една от четирите посочени секции, както и последващо одобрение на 

писмото до „Информационно обслужване“ АД с изискване на 

флашпаметите, както и писмо до Административен съд – Монтана, с 

което по куриер да бъде изпратен техническият носител, съдържащ 

видеозаписите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви постъпили писма 

от общинските избирателни комисии, в които има насрочени 

частични местни избори с вх. № ЧМИ-15-4/14.02.2024 г. за 

кандидатите за кмет на кметство Забърдо; с вх. № ЧМИ-15-3-

3/14.02.2024 г. за кандидатите за кмет на кметство Горно Церовене; с 

вх. № ЧМИ-15-3-2/14.02.2024 г. от ОИК – Руен, се изпраща списъкът 

на кандидатите; с вх. № ЧМИ-15-3-1 от ОИК – Враца, се изпраща 

списъкът на кандидатите за кметство Паволче и с вх. № ЧМИ-15-

3/14.02.2024 г. за кандидатите за кмет на кметство Еленово. 

Докладвам ги за сведение, тъй като общинските избирателни 

комисии не изпълняват решението на ЦИК да въвеждат кандидатите 

за кметове на кметства, които са регистрирани в системата …-…, за 

да можем от там, както е записано в решението, да извлечем 

кандидатите и да ги изпратим за проверка в ГД ГРАО. По тази 

причина изискахме да бъдат изпратени на ЦИК. Съставен е списък, 

който вчера е изпратен за проверка и очакваме резултата от 

проверката от ГД ГРАО. 

В тази връзка ви докладвам и писмо с вх. № ЧМИ-00-

2/15.02.2024 г., което е в отговор на наше писмо от вчера, с което 

възложихме на „Информационно обслужване“ АД да извърши 

проверка дали регистрираните кандидати в частичните избори за 
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10 март отговорят на изискванията съгласно т. 4 на Решение № 2640-

МИ на ЦИК. Информацията, която сме получили, е, че всички 

кандидати отговарят на изискванията на т. 4 на решението и, както 

казах, очакваме информацията от ГД ГРАО за тези кандидати. 

Следващите ми доклади са в по-късната част на заседанието. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, от 

публикуваните на сайтовете на общините избирателни списъци за 

частичните избори за кметове на 10 март, е видно, че в избирателни 

секции в кметство Разбойна, кметство Паволче и кметство Еленово 

са вписани над 300 броя избиратели, тоест в тях ще има машинно 

гласуване. 

Поради горното предлагам да изпратим писмо на 

„Информационно обслужване“ АД, с което да поискаме да издадат 

цифрови сертификати за смарткартите в тези три секции, както и за 

секцията в кметство Житница, където ще има машинно гласуване в 

новите избори за кмет на кметство. 

Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за запознаване ви докладвам 

представените документи по изготвения годишен финансов отчет с 

докладна записка вх. № ЦИК-09-36/15.02.2024 г. Документите се 

намират в залата. 

По отношение на писмото от община Кърджали, което ви 

докладвах на 7 февруари за запознаване и обсъждане на работна 
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група, изготвила съм проект на писмо до министъра на регионалното 

развитие и благоустройството и е във вътрешната мрежа – да 

изпратим по компетентност писмото от секретаря на община 

Кърджали и да поставим въпросите, които се съдържат в самото 

писмо, като сериозни и изискващи спешни действия от всички 

компетентни органи с оглед на това, че следва да се гарантират 

избирателните права на всички български граждани. При 

необходимост и изразено от тяхна страна желание да кажем, че сме 

готови за провеждане на среща. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения? Няма. 

Във връзка с доклада на колегата Солакова и предложението 

за писмо с проектен номер 9050 ви предлагам да допълним писмото, 

което ще изпратим до министъра на регионалното развитие, че за 

подобни случаи Централната избирателна комисия е уведомявана за 

община Аврен, Аксаково, община Велинград. Поставени са тези 

въпроси и до момента не е намерено решение по отношение на тези 

български граждани, за да бъдат предмет на обсъждане при една 

евентуална среща. С това допълнение ви предлагам да гласуваме 

писмото. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение – с вх. № ЧМИ-

06-7/14.02.2024 г., от община Враца ни уведомяват за сключен 

договор с Печатницата на БНБ и за заявения тираж за хартиените 

бюлетини. 

За сведение ви докладвам писма от Министерството на 

финансите с вх. № ЦИК-04-12/14.02.2024 г., както и вх. № ЦИК-04-

13/14.02.2024 г. относно указания за подаване на заявки за лимити и 
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за плащане през 2024 г. до всички първостепенни разпоредители 

съответно относно изпълнение на държавния бюджет и на сметката 

за средства от Европейския съюз за 2024 г., във връзка с приетото 

Постановление на Министерския съвет за изпълнение на Закона за 

държавния бюджет. 

С докладна записка – вх. № ЦИК-09-35/14.02.2024 г., се 

предлага извършване на промени по бюджета на Централната 

избирателна комисия. В изпълнение на ПМС № 14 от 29 януари за 

одобряване на допълнителни разходи на Централната избирателна 

комисия са предоставени 18 хил. и 10 лв. С тази сума се увеличават 

разходите по бюджета на Централната избирателна комисия. 

Предлагам ви да одобрим корекцията по бюджета и да 

упълномощим председателя за извършването на тази корекция, за 

което да уведомим министъра на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-09-32/08.02.2024 г. и докладна записка с вх. № ЦИК-09-32-

1/14.02.2024 г. се прави предложение за подписване на 

допълнително споразумение с „Архивистика“ ЕООД въз основа на 

предходно протоколно решение на Централната избирателна 

комисия за изискване на оферта от „Архивистика“ ЕООД по 

отношение на документите от произведените избори в секции извън 

страната, които се съхраняват от Министерството на външните 

работи. 

Предложението е в срок до 16 май тази година да бъдат 

изпълнени всички тези дейности, подробно описани в докладната 
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записка с вх. № ЦИК-09-32, за което се предлага цена по договора 

10 хиляди лева. 

Получени са две писма от „Архивистика“ ЕООД с направени 

предложения за изпълнение на дейностите по обработка на 

документите от секциите извън страната, както и подготовката им за 

предаване на Централен държавен архив и всички съпътстващи 

дейности в тази връзка, включително изготвяне на документацията 

със съответните описи по Закона за националния архивен фонд. 

 Предлага се при необходимост, в писмото е изразено искане 

за съгласие, за работа в почивни дни, доколкото за този кратък срок 

следва да бъдат обработени голям по обем документи, голяма част 

от които са за постоянно съхранение. 

Предлагам ви да одобрим предложението за сключване на 

допълнително споразумение при условията, които се съдържат в 

проекта на допълнително споразумение към Договор № 19 от 

24 август 2023 г. 

Колеги, тъй като липсва контролен лист, отлагам доклада по 

този проект. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЕП-23-2/14.02.2024 г. 

от завеждащ консулска служба при дипломатическото посолство в 

Лондон сме получили запитване, което е във връзка с постъпило 

запитване в консулството от делегацията на Европейския съюз в 

Лондон, за указание за възможностите и начина на гласуване на 

гражданите на Европейския съюз, които ще се намират на 

територията на Обединеното кралство. 

Първо, молят за съдействие да им бъде изпратен 

актуализиран текст на Изборния кодекс на английски език, тъй като 

измененията, които са налице в текста на Изборния кодекс на 

английски език, качени на страницата на Централната избирателна 

комисия, не били актуални. 
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Освен това молят за разяснение на разпоредбите относно 

образуване на избирателни секции извън страната и на текста на 

чл. 14 „избирателните секции извън страната се образуват, където 

има дипломатическо или консулско представителство“ – дали 

тълкуването на този текст означава, че в Обединеното кралство 

избирателни секции за гласуване за членове на Европейския 

парламент от Република България ще се образуват само в сградите 

на българското дипломатическо или консулско представителство на 

територията на Обединеното кралство. 

Колеги, доколкото компетентен орган за образуване на 

избирателни секции извън страната при провеждане на избори за 

членове на Европейския парламент са ръководителите на 

дипломатическите и консулските представителства, предлагам да 

препратим до Министерството на външните работи това запитване. 

Колеги, предвид предстоящата среща с представители на 

Министерството на външните работи по въпроси, свързани с 

предстоящите избори за членове на Европейски парламент, 

предлагам да обсъдим поставения въпрос на срещата и след това, 

ако се налага, да отговорим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – десет членове 

сме в залата, имаме кворум. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Госпожо Председател, предлагам 

нова точка в дневния ред: Проект на решение относно промяна в 

състава на ОИК – Две могили. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

ви това да бъде точка пета. 
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Други предложения има ли по дневния ред? Няма. 

Моля да гласуваме допълнението. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Продължаваме с доклади по административни преписки – 

господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви от  

вчера вх. № МИ-14-2/09.02.2024 г. – това е оригиналът, който 

пристигна в Централната избирателна комисия. 

Както вчера ви докладвах, от ОИК – Хисаря, желаят да 

отворят запечатано помещение във връзка с предаване на 

избирателни списъци и приложенията към тях, декларации, 

удостоверения и списък на заличени лица и придружители в секции 

от № 001 до № 023 на проведения балотаж на 5 ноември 2023 г., 

както и на първи тур на 29.10.2023 г., както и кашони с изборни 

книжа и материали, предадени от ОИК – Хисаря, на община Хисаря. 

Подробно е описано помещението, което желаят да бъде отворено. 

Тъй като не е необходимо изрично решение на Централната 

избирателна комисия за отваряне, е изготвено писмо във вътрешната 

мрежа – моля да го погледнете. 

В писмото изрично сме написали, че след приключване на 

работата помещението отново се запечатва по реда на т. 7 от 

Решение № 1750/10.03.2023 г. на ЦИК, документите се изпращат на 

Централната избирателна комисия и не е необходимо изрично 

разрешение от Централната избирателна комисия, а става със 

заповед на кмета на общината, съгласно цитираното преди малко от 

мен решение на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващият ми доклад е с вх. № МИ-

04-02-9/13.02.2024 г. от Главна дирекция „Национална полиция“. 

Извършва се проверка по преписка, по описа на Главна дирекция 

„Национална полиция“ при МВР по описа на Софийска градска 

прокуратура.  

На база постановлението на наблюдаващия прокурор молят 

да им предоставим информация по следните въпроси: постъпили ли 

са жалби относно законосъобразността на изборите и изборните 

резултати от проведените местни избори през 2023 г. за кмет на 

Район „Триадица“ към Столична община? Ако да, молят да посочим 

какъв е бил предметът на подадените сигнали и има ли такива, 

насочени срещу кмета на Район „Триадица“? Извършвани ли са 

проверки и какъв е бил резултатът от същите? 

С моя резолюция разпределих на юридическия отдел на 

Централната избирателна комисия да направи справка в регистъра 

на „Жалби и сигнали“ от проведените местни избори през 2023 г.  

Подготвено е писмо до зам.-директора на ГД „Национална 

полиция“, с което го уведомяваме, че в Централната избирателна 

комисия не е постъпвала жалба относно законосъобразността на 

изборите за избор на кмет на Район „Триадица“, Столична община 

при произвеждане на изборите за общински съветници и кметове на 

29 октомври 2023 г.  

Посочили сме, че съгласно чл. 459 от Изборния кодекс 

решението за определяне на резултатите от изборите се обжалва 

пред административния съд чрез съответната общинска избирателна 

комисия. Това е предложението ми за отговор до Главна дирекция 

„Национална полиция“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви проект на писмо до 

ОД на МВР – Плевен, с което изпращаме видеозапис от 

видеонаблюдението в една от секциите по време на изборите за 

общински съветници и за кметове в град Плевен, по искане, 

постъпило в Централната избирателна комисия с вх. № МИ-04-02-

8/08.02.2024 г. 

Предлагам да изпратим исканият технически носител и 

съответното писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам още един проект на 

писмо с проектен номер 9063 до господин        Н., който се 

интересува откъде може да получи информация за общия брой на 

общински съветници по общини за изборите, произведени през 

2023 г. –  писмо с вх. № МИ-22-17/14.02.2024 г. 

Предлагам да му отговорим със съответния линк към мястото 

на страницата на Централната избирателна комисия, където може да 

се намери търсената информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Връщам отново на доклад преписка, 

която на предишното заседание я докладвах за запознаване, сега я 

докладвам за сведение – писмото с вх. № ЦИК-11-7/08.02.2024 г., 

съдържащо предложение във връзка с видове бюлетини. Докладвам 

го за сведение, ако няма друго предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам вх. № МИ-01-10/14.02.2024 г. Получили сме 

преписи от укази № 30 и № 31 от 12 февруари 2024 г. на президента 

на републиката. 

С Указ № 30 е насрочен нов избор за кмет на кметство 

Прохлада, община Дулово, област Силистра на 23 юни 2024 г. 

С указ № 31 е насрочен частичен избор за кмет на кметство 

Крета, община Мездра, област Враца на 23 юни 2024 г. Докладвам 

ги за сведение на Централната избирателна комисия и ще бъдат 

публикувани в съответната секция на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия. 

Следващият ми доклад е по вх. № ЕП-04-01-1-3/15.02.2024 г. 

– от Министерството на външните работи потвърждават участието 

си в срещата на 20 февруари в Централната избирателна комисия от 

15,00 ч. Посочват, че ще присъства господин Кондов, постоянен 

секретар на МВнР и госпожа       Р.          Й., началник отдел 

„Политически и институционални въпроси на Европейския съюз“. 

Докладвам го за сведение. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-15-

156/07.02.2024 г. – писмо от ОИК – Свиленград, адресирано до РУ 

на МВР – Свиленград, и копие до Централната избирателна комисия 

относно предоставяне на информация във връзка с проведените 

местни избори на 29 октомври 2023 г. Докладвам го за сведение. 
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Докладвам ви и вх. № МИ-22-18/14.02.2024 г. – сигнал от 

Емил Димитров, адресиран до Централната избирателна комисия 

във връзка с избрания кмет на кметство село Ковачевци, община 

Самоков. В сигнала се твърди, че лицето е собственик на търговско 

дружество. 

В моя папка от днес ще видите писмо до ОИК – Самоков, с 

копие до подателя на сигнала, с което изпращаме по компетентност 

полученото по електронна поща в Централната избирателна комисия 

писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка трета. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЧМИ-04-03-6/15.02.2024 г. от Министерството на регионалното 

развитие и благоустройството. ГД ГРАО ни връщат отговор във 

връзка с проверка на кандидатите за кметове в частичните избори на 

10 март, че всички изпратени кандидати отговарят на изискванията 

на чл. 397, ал. 1 от Изборния кодекс, така че всички регистрирани 

кандидати за частичните избори отговарят на изискванията да бъдат 

избирани – за сведение. 

Колеги, след обсъждане в работна група във вътрешната 

папка с моите инициали е публикуван проект на писмо до Сметната 

палата, с което да им отговорим на писмото, което ни изпратиха с 

вх. № ЦИК-05-1/30.01.2024 г.  

Моля да се запознаете с текста и ако сте съгласни, да го 

подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста? Няма. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във вътрешната мрежа, както 

казах в началото на заседанието, е публикувано и коригираното след 

обсъждане в работна група изискване към доставчика на 

деловодната система.  

Ако сте се запознали, ви предлагам да гласуваме да бъде 

изпратено, за да може системата да бъде приведена във вид, както е 

одобрено. 

Предлагам маркираните в жълто служители, които са подали 

предизвестие за напускане, да бъдат заличени, а на служителя, който 

няма все още направен електронен адрес, да му бъде направен 

електронен адрес и да бъде включен в системата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения, или изказвания? 

Моля да одобрим предложението. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 14,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Осем членове сме 

в залата – имаме кворум. 

По дневния ред предложения имате ли? Няма. 
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Продължаваме с доклад в точка пета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК – ДВЕ МОГИЛИ. 

Заповядайте, госпожо Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение относно промяна в състава на ОИК – Две могили. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-11-6-1/15.02.2024 г., което е допълнение 

към постъпило предложение от 9 февруари 2024 г., от Рена Енчева 

Стефанова, упълномощен представител на коалиция „Продължаваме 

Промяната – Демократична България“, за промяна в ОИК – Две 

могили.  

Предлага се на мястото на Станислава Димитрова Начева – 

зам.-председател на Общинската избирателна комисия, да бъде 

назначена Венетка Калицова – досегашен член, а на мястото на 

Венетка Калицова за член на ОИК да бъде назначена Мария 

Стефанова Георгиева. 

Към предложението са приложени: заявление от Станислава 

Начева за освобождаването ѝ като зам.-председател на Общинската 

избирателна комисия; декларация съгласно Изборния кодекс; копие 

от дипломата за завършено висше образование на Мария Стефанова 

Георгиева и пълномощно в полза на Рена Стефанова. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Освобождава като зам.-председател на ОИК – Две могили, 

област Русе, Станислава Димитрова Начева и анулира издаденото ѝ 

удостоверение. 

Преназначава за зам.-председател на ОИК – Две могили, 

Венетка Славова Калицова и анулира издаденото й удостоверение.  

Назначава за член на ОИК – Две могили, Мария Стефанова 

Георгиева.  
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На назначените зам.-председател и член на Общинската 

избирателна комисия да се издадат удостоверения“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по проекта на решение има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2985-МИ/15.02.2024 г. 

 

По точка четвърта от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, с вх. № МИ-

27-58/07.02.2024 г. е постъпило искане от ОИК – Николаево, за 

изплащане на възнаграждение за проведено едно заседание през 

месец февруари, свързано с предсрочно прекратяване мандата на 

общински съветник и обявяване за избран за общински съветник 

следващия от листата на местна коалиция. 

Приложени са всички изискуеми съгласно наше решение 

документи. Налични са контролен лист и счетоводна справка. 

Исканата сума е в размер на 625,10 лв. 

Предлагам ви да я одобрим за Общинска избирателна 

комисия – Николаево. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви и искане за 

изплащане на възнаграждение, постъпило от ОИК – Гоце Делчев, с 

вх. № МИ-27-53/06.02.2024 г. Искането е свързано с изплащане на 

три дежурства, дадени в периода 20 ноември – 7 декември 2023 г. И 

трите дежурства са свързани с дейности по водено административно 

дело в Административен съд – Благоевград, включително 

представяне на документи по делото, изискани от съда, както и 

процесуално представителство. 

Приложени са всички изискуеми съгласно наше решение 

документи. Сумата е в размер на 492,10 лв.  

Предлагам ви да одобрим исканата сума за ОИК – Гоце 

Делчев. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Определям госпожа Матева да води за кратко заседанието. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-27-

52/06.02.2024 г. е постъпило искане за изплащане възнаграждение на 

ОИК – Ветово, подписано от председател и секретар. Уведомяват 

ни, че на 1 февруари 2024 г. е дадено дежурство от председателя на 

ОИК – Ветово, относно изготвяне и подаване на отговор на 

касационна жалба с посочен входящ номер от Административен съд 

– Русе, по адм. дело по описа на същия съд. 

Приложени са доказателства, в това число и определение на 

административния съд, както и отговор на касационна жалба, която 

е от почти шест страници. 

Изготвен е контролен лист и счетоводна справка от 

счетоводството на Централната избирателна комисия, от които е 
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видно, че сумата, която следва да се изплати на председателя на 

ОИК – Ветово, за това дежурство, е на стойност 86,45 лв. с 

осигурителните вноски. 

Предлагам да вземем протоколно решение за изплащане 

възнаграждение за даденото дежурство от председателя на ОИК – 

Ветово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващото искане е ОИК – 

Черноочене, с вх. № МИ-27-33, пристигнало в оригинал в 

Централната избирателна комисия. Искането е подписано от 

председател и секретар.  

Уведомяват ни, че желаят да бъде заплатено едно дежурство, 

дадено на 20 януари 2024 г. от председател, зам.-председател, 

секретар и член на ОИК, във връзка с разследване по досъдебно 

производство по описа на ОД на МВР – Кърджали. Дежурството е 

целодневно – за изготвяне на писмо и предоставяне на заверени 

копия от документи по гореспоменатото досъдебно производство.  

Колегите са приложили справка за дежурството, искането от 

ОД на МВР – Кърджали, и отговорът до същото ОД на МВР. 

Предлагам да вземем протоколно решение за изплащане 

възнаграждението в размер на 299,25 лв. с осигурителните вноски за 

четиримата членове на ОИК – Черноочене. 

Налична е счетоводна справка и контролен лист за 

законосъобразност на изплащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-27-

59/07.02.2024 г. ОИК – Хайредин, иска изплащане на 

възнаграждение за проведено заседание на 5 февруари от зам.-

председател, секретар и четирима членове, на което са обсъждали и 

отговаряли по поискана информация по искане на разследващи 

органи от Окръжна прокуратура – Плевен. Представени са тези 

документи и становища. 

Предлагам да им се изплати възнаграждение в размер на 

412,30 лв. за това заседание. По преписката е приложена счетоводна 

справка и контролен лист. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, продължаваме с трета точка от дневния ред. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, връщам на доклад писмо от 

Административен съд – София-град, което докладвах на 

13 февруари 2024 г., с което съдът изисква да представим 

флашпаметите от машинното гласуване на 5 ноември на територията 

на Столична община. 

Подготвила съм писмо с проектен номер 9064, с което да 

представим флашпаметите и приложенията, които съм посочила, 

като ще добавим, че е необходимо да бъдат върнати в посочения 

срок, за да бъдат подготвени за изборите за Европейски парламент.  

Флашпаметите са поставени в седем кашона. Доколко и съдът 

е разпоредил, а и определението на съда е изпратено и до 
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Министерството на вътрешните работи, че при предаването на 

флашпаметите трябва да бъде осигурено съдействието на органите 

на МВР, те са осъществили контакт с Централната избирателна 

комисия и е организирано в 15,30 ч. да бъдат в сградата на ЦИК, за 

да съпроводят транспорта, който ще закара кашоните с 

флашпаметите в Административен съд – София-град.  

В тази връзка ви предлагам едновременно с писмото до 

Административен съд – София-град, да гласуваме и писмо до 

главния секретар на Народното събрание за осигуряване на 

микробус, на който да бъдат натоварени кашоните и да ги закара до 

съда в 15,30 ч. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения, или изказвания по проекта на писмо до 

Административен съд – София-град, и до Народното събрание? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка трета. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

писма, получени от общински администрации: с вх. № МИ-06-

174/15.02.2024 г. относно броя на неизползваните ролки в община 

Гълъбово. Тази информация се обобщава и ще бъде представена на 

вниманието на Централната избирателна комисия; от община 

Севлиево сме получили информация за заявени хартиени бюлетини 

в Печатницата на БНБ с посочен брой на тиража. 

Връщам на доклад представения годишен финансов отчет –

ЦИК-09-36. Всички документи са изготвени съгласно указанията от 

Министерството на финансите. На 14 февруари документите са 

изпратени на служителя, който отговаря за Централната избирателна 

комисия, и е получено одобрение чрез информационната система. 

В докладната записка под този номер са посочени 

изготвените документи. Сега следва да бъдат изпратени на 
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Министерството на финансите, както и на Сметната палата. 

Изготвени са и съответните  писма. 

Предлагам да одобрим изпращането на годишния финансов 

отчет и да очакваме проверка от Сметната палата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, в точка трета ви докладвам в моя папка в подпапка 

„Възнаграждения ОИК“ ви предлагам проект на писмо, което е до 

всички кметове на общини и общински избирателни комисии, което 

ви беше изпратено за запознаване и обсъждане в работна група, да 

го изпратим до общинските избирателни комисии и до кметовете на 

общини във връзка с изплащане на средствата за възнаграждения на 

общинските избирателни комисии с мандат 2023 – 2027 г., за 

проведени заседания и дадени дежурства. Проектът на писмо беше 

изпратен за съгласуване с министъра на финансите.  

С писмо – вх. № МИ-04-3/26.01.2024 г., министърът 

съгласува писмото с предложение за редакция на част от текста, 

която е съобразена в настоящия проект. 

Предлагам ви да го гласуваме и да го изпратим на 

общинските избирателни комисии и кметовете на общини с оглед 

спазване на ред, по който да се изпращат исканията за изплащане на 

възнаграждения, тяхното одобрение и извършване на трансфери по 

банкова сметка на съответната община. 

Моля за вашите предложения, изказвания. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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Колеги, ще ви помоля да погледнете в същата папка 

„Администриране на преписки за изплащане възнаграждения на 

ОИК-допълнение“. 

С наше решение по протокол № 472/18.01.2024 г. сме 

одобрили реда за администриране на преписки във връзка с 

изготвяне на счетоводни справки за изплащане възнаграждения на 

общински избирателни комисии.  

В днешното заседание ви предлагам текст с допълнение на 

този ред с цел оптимизиране на работата по обработване на тези 

искания и съобразено с писмото, което току-що гласувахме – да 

изпратим до кметовете на общини и общинските избирателни 

комисии.  

Проектът, който е публикуван в днешна папка, в червен цвят 

са текстовете, които ви предлагам да бъдат допълнени, като в т. 13 

текстът, който предлагам, е по предложение на счетоводството, а 

именно, че разходооправдателните документи за извършването на 

трансфери до 30 ноември по сметката на общината, а именно 

оригинал на изготвената справка, копие от искането на общинската 

избирателна комисия и препис от решението на ЦИК, с което се 

одобряват средствата, се съхраняват в счетоводството заедно със 

съответните платежни документи и извършените трансфери се 

отразяват в счетоводния софтуер. 

Мисля, че в другата част са съобразени и обсъжданията по 

време на работна група. 

Моля за вашите изказвания. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Аз предлагам да отпаднат препис-

извлеченията от протоколите на ЦИК. Считам, че е достатъчно 

поставянето на резолюция от докладчика върху преписката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, отбелязах 

си да се съобрази корекцията в т. 13. Освен това ви предлагам да не 

приемаме решения само за допълнение на този ред, а да го одобрим 

изцяло с цел да не се създава объркване, а този, който е бил одобрен 
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с решението от 18 януари, с одобряването на настоящия няма да се 

прилага. 

Предлагам ви да приемем решение в този смисъл и да 

одобрим така предложения ред за администриране на преписки, 

който е, както казах и в началото, съобразен с писмото, което 

гласувахме до кметовете на общини и общинските избирателни 

комисии. 

Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка трета. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви за сведение – и 

от община Враца сме получили информация за неизползван брой 

ролки със специализирана хартия, също за обобщаване и 

предоставяне на обобщена справка. 

Получили сме със закъснение писмото от ГД ГРАО с вх. № 

ЧМИ-04-03-5/15.02.2024 г. за броя на избирателите по секции, 

където има насрочени частични избори за кмет на кметство на 

10 март.  

Предлагам тази информация да бъде публикувана в 

рубриката „Частични избори – 10 март“, на страницата на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги с писмо с вх. № МИ-26-

8/15.02.2024 г. от Печатницата на БНБ ни информират, че ще 

доставят един палет с ролки със специализирана хартия в 11,00 ч. на 

16 февруари 2024 г., като дават исканите от нас данни за 
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осигуряване на достъп до сградата на Централната избирателна 

комисия, включително във вътрешния двор. 

Връщам на доклад предложението за сключване на 

допълнително споразумение към Договор № 19 от 24 август 2023 г. с 

„Архивистика“ ЕООД – нямаше представен контролен лист. Такъв е 

предоставен на Централната избирателна комисия.  

В частта относно изпълнение на дейностите в почивни дни 

предлагам за всеки конкретен случай да има уведомление до 

Централната избирателна комисия на заседание, както и след 

приключване на работата в почивните дни, да се предоставя 

междинна справка под формата на отчет или от Изпълнителя по 

договора, или от администрацията. 

Предлагам ви да одобрим сключването на допълнителното 

споразумение с „Архивистика“ ЕООД за срока и при условията в 

проекта на Допълнително споразумение № 1 към този договор 

(приложение към докладната записка). 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания, предложения, ако има. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с писмото от 

ГД ГРАО с вх. № ЧМИ-04-03-5 предлагам да вземем решение, че на 

новите избори за кметове на 10 март машинно гласуване ще има 

само в една избирателна секция в кметство Житница, а на 

частичните избори за кметове на 10 март машинно гласуване ще има 

в три избирателни секции – в кметство Разбойна, кметство Паволче 

и кметство Еленово. 

Предлагам в четирите секции да има по една машина или 

общо четири машини. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам списъкът на 

избирателните секции с машинно гласуване да се публикува на 

интернет страницата на Централната избирателна комисия в 

разделите „Нови избори 10 март 2024 г.“ и „Частични избори 

10 март 2024 г.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за вторник, 20 февруари 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 15,15 ч.) 

 

 

    

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова  


